PHILIPS

AC1715/AC1711



English	
緊體中文	

__||

| ___

Important

Safety

Read this user manual carefully before you use the appliance, and save it for future reference.

To ensure the best performance, kindly suggest your purifier is upgraded to the latest version. You can do this upgrade via the Air+ app (only for product with Wi-Fi function).

Danger

- Do not clean the appliance with water, any other liquid, or a (flammable) detergent, nor let them enter the appliance, to avoid electric shock and/or a fire hazard.
- Do not spray any flammable materials such as insecticides or fragrance around the appliance.

Warning

- Check if the voltage indicated on the appliance corresponds to the local power voltage before you connect the appliance.
- If the power cord is damaged, you must have it replaced by Philips, a service center authorized by Philips, or similarly qualified persons in order to avoid a hazard.
- Do not use the appliance if the adaptor, the power cord, or the appliance itself is damaged.
- Only use the approved adaptor (KA3601A-2401500TW) provided with the appliance.
- This appliance can be used by children aged from 8 years and above and persons with reduced
 physical, sensory or mental capabilities or lack of experience and knowledge if they have been
 given supervision or instruction concerning use of the appliance in a safe way and understand the
 hazards involved.
- Children shall not play with the appliance.
- Cleaning and maintenance shall not be made by children without supervision.
- Do not block the air inlet and outlet, e.g. by placing items on the air outlet or in front of the air inlet.
- Make sure that foreign objects do not fall into the appliance through the air outlet.
- Standard WiFi interface based on 802.11b/g/n at 2.4 GHz with a maximum output power of 31.62 mW EIRP (only for product with Wi-Fi function).

Caution

- This appliance is not a substitute for proper ventilation, regular vacuum cleaning, or use of an extractor hood or fan while cooking.
- Always place and use the appliance on a dry, stable, level, and horizontal surface.
- Leave at least 20cm free space around the appliance and leave at least 30cm free space above the
 appliance.
- Do not sit or stand on the appliance. Do not place anything on top of the appliance.
- Do not place the appliance directly below an air conditioner to prevent condensation from dripping onto the appliance.
- Only use the original Philips filters specially intended for this appliance. Do not use any other filters.
- Combustion of the filter may cause irreversible human hazard and/or jeopardize other lives. Do not
 use the filter as fuel or for similar purpose.
- Avoid knocking against the appliance (the air inlet and outlet in particular) with hard objects.
- Do not insert your fingers or objects into the air outlet or the air inlet to prevent physical injury or malfunctioning of the appliance.
- Do not use this appliance when you have used indoor smoke-type insect repellents or in places with oily residues, burning incense, or chemical fumes.
- Do not use the appliance near gas appliances, heating devices or fireplaces.
- Always unplug the appliance when you want to move, clean appliance, replace the filter or carry out other maintenance.
- The appliance is only intended for household use under normal operating conditions.

- Do not use the appliance in wet surroundings or in surroundings with high humidity or high ambient temperatures, such as the bathroom, toilet, or kitchen, or in a room with major temperature changes.
- The appliance does not remove carbon monoxide (CO) or radon (Rn). It cannot be used as a safety device in case of accidents with combustion processes and hazardous chemicals.

Electromagnetic fields (EMF)

This Philips appliance complies with all applicable standards and regulations regarding exposure to electromagnetic fields.

Recycling

Do not throw away the product with the normal household waste at the end of its life, but hand it in at an official collection point for recycling. By doing this, you help to preserve the environment.

Follow your country's rules for the separate collection of electrical and electronic products. Correct disposal helps prevent negative consequences for the environment and human health.

重要事項

安全

在使用本產品前,請先仔細閱讀本使用手冊,並保留使用手冊以供日後參考。

為確保最佳效能,建議您將清淨機升級至最新版本。 您可以透過 Air+ 應用程式執行此升級 (僅限有 Wi-Fi 功能的產品)。

危險

- 請勿用水、其他液體或是(易燃)清潔劑清潔產品,也請勿讓該物質進入產品內,以避免觸電和/或火災。
- 請勿在產品周圍噴灑殺蟲劑或芳香劑等任何易燃物質。

警告

- 插電之前請先確認產品標示的電壓是否與當地使用的電壓相符。
- 如果電源線損壞,您必須將其交由飛利浦、飛利浦授權之服務中心,或是具備相同資格的技師進行更換,以免發生危險。
- 當轉接器、電源線或產品本身受損時,請勿使用本產品。
- 請僅使用產品隨附之經核准的轉接器(KA3601A-2401500TW)。
- 本產品可供8歲以上孩童及身體、知覺或精神能力障礙者或經驗與知識缺乏者使用,但需向他們提供安全使用產品相關的監督或指示說明,且他們必須瞭解可能發生的危險。
- 請勿讓孩童把玩產品。
- 若無人在旁監督,不得讓孩童清潔與維護本產品。
- 請勿在出風口上方或進風口前面放置物品,擋住進出風口。
- 確定沒有異物透過出風口掉入產品。
- 2.4 GHz 802.11b/g/n 標準 WiFi 介面,最大輸出功率為 31.62 mW EIRP (僅限有 Wi-Fi 功能的產品)。

注意

- 本產品不可用來作為維持良好通風的設備、替代吸塵器清潔,或烹調時用來當作抽油煙機使用。
- 請一律將本產品放置在乾燥平穩的水平面上使用。
- 產品周圍須至少保留 20 公分的間隔距離,頂部則至少保留 30 公分的間隔距離。
- 請勿坐在或站在產品上。產品頂部請勿放置任何物品。
- 請勿將產品放置在冷氣機正下方,以免冷氣機滴水,造成產品發生水滴凝結的現象。
- 請僅使用產品專用的飛利浦原廠濾網。請勿使用其他濾網。
- 燃燒濾網可能會對人體造成不可逆危險和/或危及其他生命。請勿將濾網當成燃料,或以類似目的使用濾網。
- 切勿使用硬物敲打產品(特別是進風口及出風口)。
- 請勿將手指或物體插入出風口或進風口,以避免身體受傷或損壞產品。
- 當您使用室內噴霧式驅蟲劑或在充滿油漬、燒香或化學煙霧的地方時,請勿使用本產品。
- 請勿在燃氣設備、加熱裝置或壁爐附近使用本產品。
- 當您要移動、清潔產品、更換濾網或進行其他維護時,請務必拔除產品插頭。
- 本產品為家用產品,僅限於正常操作環境下使用。
- 請勿在潮溼環境或在溼度高或周遭溫度高的環境下使用本產品,例如浴室、廁所或廚房,或溫差變化極大的室內。
- 本產品無法清除一氧化碳 (CO) 或氡氣 (Rn)。發生燃燒意外及危險化學物品意外時,本產品無法當作安全裝置使用。

電磁場 (EMF)

本飛利浦產品符合所有電磁場暴露的相關適用標準和法規。

回收

產品使用壽命結束時,請勿與一般家庭廢棄物一併丟棄。請將該產品送至政府指定的回收點進行回收。 此舉能為環保盡一份心力。

請遵循您所在國家/地區對電氣與電子產品分類收集的規定。正確處理廢棄產品有助於避免對環境和人類 健康帶來負面影響。

NCC 警語:

取得審驗證明之低功率射頻器材,非經核准,公司、商號或使用者均不得擅自變更頻率、加大功率或變更原設計之特性及功能。低功率射頻器材之使用不得影響飛航安全及干擾合法通信;經發現有干擾現象時,應立即停用,並改善至無干擾時方得繼續使用。前述合法通信,指依電信管理法規定作業之無線電通信。低功率射頻器材須忍受合法通信或工業、科學及醫療用電波輻射性電機設備之干擾。

Equipment name Type designation (Type) 限用物質及其化學符號 Restricted substances and its chemical symbols 單元 Unit 鉛 汞 六價鉻 多溴聯苯 多溴二苯醚 Hexavalent Polybrominated Polybrominated Mercury Cadmium Lead chromium biphenyls diphenyl ethers (PBDE) (Pb) (Hg) (Cd) (Cr+6) (PBB) 電源板組件 \bigcirc 電機組件 \bigcirc \bigcirc \bigcirc \bigcirc \bigcirc 電子適配器

 \bigcirc

 \bigcirc

 \bigcirc

 \bigcirc

 \bigcirc

 \bigcirc

設備名稱:飛利浦空氣清淨機,型號(型式): AC1715/AC1711

備考1: "超出 0.1 wt %"及"超出 0.01 wt %"係指限用物質之百分比含量超出百分比 含量基準值。

Note 1: "Exceeding 0.1 wt %" and "exceeding 0.01 wt %" indicate that the percentage content of the restricted substance exceeds the reference percentage value of presence condition.

備考2: "○"係指該項限用物質之百分比含量未超出百分比含量基準值。

 \bigcirc

 \bigcirc

 \bigcirc

 \bigcirc

Note 2: "O" indicates that the percentage content of the restricted substance does not exceed the percentage of reference value of presence.

備考3: "-"係指該項限用物質為排除項目。

傳感器板組件

濾網組件

渦輪組件

塑料外殼

Note 3: The "-" indicates that the restricted substance corresponds to the exemption.



 $\ensuremath{\mathbb{C}}$ 2022 Philips Domestic Appliances Holding B.V. All rights reserved.

3000.076.9126.2 (10/11/2022)

